
پنجشنبه /29 شهریور 1403 / شماره 5731 www.ebtekarnews.comایرانزمین

5
اخباراخبار

ستاد مهر اصفهان آغاز بکار کرد؛
ناوگان اتوبوسرانی اصفهان به 

۱۰۵۰ دستگاه می رسد

معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری اصفهان 
در آیین آغاز ستاد مهر این کلانشهر گفت: ناوگان 
اتوبوسرانی اصفهان تا پایان سال جاری به یک 
هزار و ۵۰ دستگاه می رسد. حسین حق شناس، 
در آئین آغاز ستاد مهر کلانشهر اصفهان، اظهار 
نشان  ترافیکی  شاخص های  بررسی  داشت: 
تا چهاردرصد به  سه  بین  سالانه  که  می دهد 
ترافیک شهر اصفهان به دلیل افزایش خودروها، 
قیمت مناسب بنزین و … اضافه می شود. وی 
ادامه داد: بر این اساس ترافیک کلانشهر اصفهان 
طی یک دوره چهارساله مدیریت شهری ۱۵ درصد 
نسبت به دوره قبل افزایش می یابد که بهبود و 
کنترل این شرایط مستلزم توسعه حمل و نقل 
پاک و همگانی و هوشمند است. معاون حمل و 
نقل و ترافیک شهرداری اصفهان خاطرنشان کرد: 
با بازسازی  شهرداری در آستانه سال تحصیلی 
برای مهرماه تعداد  اتوبوس شهری  ۸۸ دستگاه 
کل اتوبوس ها و ون های ناوگان را به تعداد ۹۰۷ 
تا  اینکه  بیان  با  دستگاه می رساند. حق شناس 
پایان سال جاری نیز تعداد ناوگان اتوبوس شهری 
می رسد،  دستگاه   ۵۰ و  هزار  یک  به  اصفهان 
گفت: سه قرارداد خرید اتوبوس های دیزلی، ۱۸ 
متری بی آر تی و برقی یا در حال انعقاد است 
و یا بعضی از آن انجام شده است که شماری 
از این ناوگان به مهر خواهد رسید. وی با بیان 
اینکه ۲ رام قطار به ناوگان فعال مترو بازگشته 
است، افزود: تلاش می کنیم با اضافه شدن این ۲ 
رام قطار در مهر ماه سرفاصله قطارها به صورت 
مناسب داشته باشیم ضمن اینکه در ساعات اوج، 
حمل  معاون  می کنیم.  فوق العاده اعزام  قطار 
و نقل و ترافیک شهری شهرداری اصفهان ابراز 
اقدامات خوبی در حوزه خط ۲ متروی  داشت: 
اما  گرفته  صورت  سیزدهم  دولت  در  اصفهان 
تکمیل آن و خرید ناوگان مترو نیازمند حمایت 
خاطرنشان  شناس  حق  است.  جدید  دولت 
دستگاه   ۲۱ خرید  به  نسبت  شهرداری  کرد: 
موتورسیکلت و ۱۰ اسکوتر برقی برای پلیس راهور 
چهار،  نسل  دوچرخه  ایستگاه های  راه اندازی  و 
مجهز به قفل هوشمند که روند ثبت نام آن ها 
اقدام  می شود،  انجام  هوشمند  به صورت  نیز 
کرده است. در ادامه این آئین، امینه طباطبایی، 
اداره کل  اولیا و مربیان  انجمن  اداره  سرپرست 
آموزش و پرورش استان اصفهان با بیان اینکه 
دانش آموز  هزار  اصفهان ۳۸۰  شهر  در  امسال 
جاری  سال  مهرماه  از  را  خود  تحصیلی  سال 
آغاز می کنند، اظهار داشت: خوشبختانه تعامل 
بسیار خوبی میان اداره آموزش و پرورش استان 
با سایر دستگاه ها وجود دارد و استان اصفهان 
از جمله استان هایی که از کمترین مشکلات در 
حوزه حمل ونقل دانش آموزی برخوردار است. وی 
خاطرنشان کرد: ارتقای فرهنگ شهروندی از ارکان 
مهم حل معضلات ترافیکی است که شهرداری 
تلاش خوبی نیز در این زمینه داشته است.آئین 
آغاز ستاد مهر شهر اصفهان صبح چهارشنبه با 
رونمایی از تجهیزات جدید ترافیکی برگزار شد. از 
جمله اقدامات مدیریتی و ترافیکی در ستاد مهر 
می توان به اجرای طرح شناورسازی ساعات کار 
ادارات در راستای کاهش ترافیک که در مرحله 
تصویب در شورای ترافیک استان است، هماهنگی 
با آموزش و پرورش و تفاوت ساعات آغاز مقاطع 
سرویس  هوشمندسازی  و  مدیریت  تحصیلی، 
از طریق سامانه سفیر مهر، شناسایی  مدارس 
کمپین  ترافیک،  گلوگاه های  مدارس ترافیک زا و 
نظم بخشی و روان سازی ترافیک با همکاری انجمن 
اولیا و مربیان، سرویس مدارس، دانش آموزان و 
فرهنگ  آموزش های  ارائه  با  اصفهان  شهرداری 
مدارس  سرویس  پارک  مدیریت  و  شهروندی 
بازدید  از حیاط مدارس، اشاره کرد.  با استفاده 
و  مترو  اتوبوس  خطوط  وضعیت  از  میدانی 
ترافیک  کنترل  مرکز  از  ترافیک  پایش  تاکسی، 
اعمال جریمه متخلفان، راه اندازی ۱۲ گشت  و 
عمرانی  عملیات  اتمام  برنامه ریزی برای  سیار، 
و جمع آوری کارگاه های عمرانی از دیگر اقدامات 
ستاد مهر است. طرح تعمیر رایگان دوچرخه برای 
دانش آموزان در چهار ایستگاه در سطح شهر از 
دیگر اقدامات ستاد مهر بوده است، از سوی دیگر 
به صورت  دوچرخه  نیز  کم برخوردار  مناطق  در 

امانی در اختیار دانش آموزان قرار می گیرد.

قائم مقام منابع انسانی قوه قضاییه:
نخبه گزینی در دستور کار قوه 

قضاییه قرار دارد

قائم مقام معاون منابع انسانی و امور فرهنگی 
قوه قضاییه گفت: با دستور رئیس قوه قضائیه، 
نخبه گزینی و شناسایی نیروهای کاردان و مستعد 
دستور  در  انسانی  نیروی  کمبود  جبران  برای 
کار قرار دارد. فرهاد افشارنیا در آئین تجلیل از 
دادگستری  کشوری  نمونه  کارمندان  و  قضات 
معظم  فرمایشات مقام  به  اشاره  با  مازندران، 
شایسته  قضات  تشویق  خصوص  رهبری در 
افزود: همکاران قضائی و اداری دستگاه قضائی، 
شبانه روز و خالصانه در حال تلاش و خدمت 
به مردم هستند که این تلاش شایسته قدردانی 
است. افشارنیا مهمترین سرمایه قوه قضائیه را 
نیروی انسانی ماهر، متعهد و متخصص عنوان و 
خاطرنشان کرد: نیل به اهداف پیش بینی شده 
در سند تحول قضائی نیازمند در اختیار داشتن 
مهم  این  که  است  کاردان  و  متعهد  نیروهای 
مد نظر ویژه قرار دارد. قائم مقام معاون منابع 
انسانی و امور فرهنگی قوه قضائیه، حفظ سرمایه 
انسانی متعهد را برای دستگاه قضائی بسیار مهم 
و ارزشمند برشمرد و تاکید کرد: ان شاء الله با 
دادگستری های  در  گرفته  برنامه ریزی صورت 
سراسر کشور تا سال ۱۴۰۵، به اهداف پیش بینی 
شده دست یابیم که این مهم جز با مجاهدت 
و تلاش همکاران حاصل نخواهد شد. افشارنیا، 
فرایند جذب نیروی انسانی در دستگاه قضائی 
روند  به  اشاره  با  و  دانست  و حساس  مهم  را 
جذب در بخش های مختلف قوه قضائیه، افزود: 
و  گزینی  نخبه  قضائیه،  قوه  رئیس  دستور  با 
شناسایی نیروهای کاردان و مستعد نیز جهت 
کار  دستور  در  انسانی  نیروی  کمبود  جبران 
اخیر دستگاه قضائی قرار گرفته است. وی در 
بخش دیگری از سخنان خود بر توجه ویژه به 
مسائل فرهنگی در دادگستری ها نیز تاکید کرد 
و گفت: برگزاری دوره های آموزشی و کلاس های 
مرتبط با مسائل فرهنگی در حفظ و صیانت از 
همکاران جذب شده دستگاه قضا بسیار مفید 
و مؤثر خواهد بود. سید محمد هاشمی مقدم 
در  نیز  قضائیه  قوه  قضات  کارگزینی  مدیرکل 
این آئین با تقدیر از خدمات جامعه قضائی و 
رسانی  خدمت  در  مازندران  دادگستری  اداری 
به مردم، اظهار کرد: صبر، تقوا و عمل صالح 
از سوی خداوند متعال، شایسته اجر و پاداش 
است که این مهم با توجه به سختی کار در قوه 
قطعاً  اداری،  و  قضائی  کادر  کمبود  و  قضائیه 
سرلوحه فعالیت کارکنان قضائی و اداری دستگاه 
قضائی قرار دارد. همچنین رئیس کل دادگستری 
کادر  به کمبود  اشاره  با  آئین  این  در  مازندران 
پرونده  ورودی  بالای  حجم  استان،  در  قضائی 
به دادگستری مازندران را مورد توجه قرار داد 
مازندران  در  موجود  پرونده های  نوع  گفت:  و 
می طلبد اعتبارات مورد نظر برای این استان به 

صورت ملی و کشوری دیده شود.
عباس پوریانی افزود: با توجه به نوع جرایم و 
پرونده های پیچیده و اختلافات ملکی با عنایت 
قضاوت  مازندران،  در  زمین ها  بالای  ارزش  به 
و  سخت  بسیار  استان  قضائی  دستگاه  در 
اداری  و  قضائی  همکاران  طاقت فرساست و 
مردم  به  خدمت  حال  در  جهادی  و  خالصانه 

شریف استان هستند که شایسته تقدیر است.
بر  رئیس کل دادگستری مازندران همچنین 
لزوم حسُن خلق و تکریم مراجعان به دستگاه 
قضائی استان تاکید و خاطرنشان کرد: این مهم 
همواره مورد تاکید مسئولان ارشد قوه قضائیه 
بوده و در دادگستری استان مازندران نیز مورد 
توجه قرار گرفته است. لازم به ذکر است در این 
آئین، »محمد غلامرضاپور صورتی« و »داریوش 
گوهر رستمی« به عنوان قضات نمونه کشوری 
و »سید عبدالله حسینی«، »عباس بشیرنیا«، 
»علی مهرآرا« و خانم ها »نوروزعلی گرجی« و 
نمونه  اداری  کارمندان  عنوان  به  »جهاندیده« 
کشوری سال ۱۴۰۲ دادگستری استان مازندران 

مورد تقدیر قرار گرفتند.
گفتنی است قائم مقام معاونت منابع انسانی 
و امور فرهنگی قوه قضائیه، مدیرکل کارگزینی 
در  مازندران  دادگستری  کل  رئیس  و  قضات 
خاتمه این آئین، ضمن بازدید از معاونت منابع 
این  همکاران  با  مازندران  دادگستری  انسانی 

معاونت دیدار و گفتگو کردند.

رجایی  شهید  جشنواره  در  اعلایی  محمدمهدی 
قزوین که در سالن شهید امامی استانداری برگزار 
تمامی  از  شرایط  به  بنا  طبیعتاً  کرد:  اظهار  شد، 
خدمات در این جشنواره قدردانی نمی شود و این به 

معنای نادیده گرفتن سایر خدمات نیست.
استاندار قزوین بیان کرد: بسیاری از تلاش ها و 
اقدامات وجود دارد که تلاشگران آن گمنام هستند 
دارند  خوب  نیت  پشتوانه  که  این چنینی  اقدامات 
و در توجه خداوند قرار می گیرند در نهایت سبب 
می شود تا فرد راه ۱۰۰ ساله را در یک شب طی کند. 
وی با بیان اینکه مقوله ای که مورد توجه خودم بوده 
مرتبط با ضرورت های اساسی کشور برای ارتقاء سطح 
اثرگذاری مطلوب است، بیان کرد: انجام بسیاری از 
تلاش ها که در مسیر انجام وظایف کشور و رضایت 
مردم در تمام سطوح انجام می شود از سوی همین 
گذاری  خدمت  سطوح  تمام  در  خدمت گزار  افراد 
است. وی افزود: بعضی اوقات می بینیم که میزان 
تلاش ها با نتایج در فضای معناداری از هم فاصله 
دارد و این سبب می شود کسانی که در جایگاه قرار 
می گیرند و با صداقت و حسن نیت انجام وظایف 
محول شده از سوی جامعه و مردم را دنبال می کنند 
نگاه  خود  مدیریت  تحت  مجموعه  به  که  بعضاً 
می کنند یا زمانی که از نگاه دیگران عملکرد آن ها 
مورد توجه قرار می گیرد هم خود و هم دیگران شاهد 
سطح مطلوب رضایتمندی نیستند که این امر غالباً 
به معنای عملکرد ضعیف آن دستگاه نیست بلکه 
مسئله مرتبط با فرآیند حکمرانی است. این مسئول 
مطرح کرد: نیازمند بازبینی فرایند حکمرانی در کشور 
هستیم و اگر این امر مهم اتفاق نیفتد ما شاهد اتلاف 
منابع خواهیم بود که صرفاً این منابع مادی نبوده 
و گاهی ز بین رفتن انگیزه ها و اعتماد محیط خارج 
در  اساسی  بازبینی  باید  ما  کرد:  تأکید  وی  است. 
سبک حکمرانی کشور داشته باشیم که رسالت های 
مبنی بر شرایط فعلی برای انجام تغییر باید در حوزه 

تصمیم گیری و اجرایی بازبینی شود.
این مسئول ابراز کرد: با توجه به شرایط به وجود 
آمده تا ۴ سال آینده انتخابات جدی وجود ندارد و این 
فرصت بزرگی را برای دولت و مجلس راهم می کند تا 
 تمرکز خود را در مسائل مهم و اساسی معطوف کند.
در  ساختاری  مسائل  مواجهه  در  شد:  یادآور  وی 
استان کمترین اختیارات در استانداری است همه 

مدیران استانی به تناسب مسئولیت اختیاراتی دارند 
تا  می شود  باعث  اختیارات  کمبود  این  گاهی  که 
نتوانند به خوبی در مسئولیت خود ایفای نقش کنند 
و این کمبود اختیارات سبب می شود تا نظام کشور 
به جای اینکه مجموعه ای کوچک و چالاک باشد به 
محیط فربه و کم تحرک تبدیل شود و دست اندازی در 
تحول ایجاد کند. اعلایی خاطرنشان کرد: زمانی که 
اختیارات مسئولین گسترده شود مسائل بومی شده 
و حل آن ها آسان تر خواهد بود برای مثال در حوزه 
برق زمانی که سیاست کلی در سطح کشور مطرح 
می شد، امکان مدیریت برق در سطح بومی و استانی 
وجود نداشت چرا که شرایط برق در هر استان با 

استان دیگر متفاوت بود که البته مثال های این چنینی 
با یکدیگر متفاوت  بسیار است و شرایط استان ها 
است و باید به تناسب فراخور هر استان تصمیم گیری 
شکل بگیرد. وی گفت: موضوعات سبک حکمرانی 
نه تنها در حوزه دولت بلکه در حوزه قانون گذاری نیز 
باید مورد توجه و بازبینی قرار بگیرد اینکه در سطح 
دولت اقدامات اجرایی به خوبی انجام شود اما قانون 

با منافع تطبیق نکند اقدامات ارزشمند نخواهد بود.
مسئول تشریح کرد: در حوزه تصمیم گیری بهتر 
است برای رسیدن به تأثیرگذاری بیشتر نگاه ها بر 

اصل کارشناسی تکیه کرده و سیاسی نباشد.
وی ادامه داد: مسیر برای مدیران چه در مجموعه 

باز  باید  دولت های گذشته و چه در فضای جدید 
تعریف شود و نظام و ساختار فرایند اصلاح شود و 
مدیران گذشته تجارب و اطلاعات خود را به مدیریت 
جدید منتقل کنند. وی در پایان با تأکید بر اینکه گاهاً 
بودجه برای امور زائد صرف می شود و لازم است در 
این امر نیز نگاه کارشناسانه و اصولی وجود داشته 
باشد گفت: مسائل موجود کیفیت خدمت رسانی را 
کاهش می دهد و پیشنهاد ما بر این است که طی 
این چنینی در کنار  سال های آتی در جشنواره های 
مسئله قدردانی به اصلاح روندها نیز پرداخته شود 
و برای حل مسائل این چنینی تدابیر لازم در دستور 

کار قرار بگیرد.

استاندار قزوین:

نیازمند بازبینی فرایند حکمرانی در کشور هستیم  
استاندار قزوین گفت: نیازمند بازبینی فرایند حکمرانی در کشور هستیم و اگر این امر مهم اتفاق نیفتد ما شاهد اتلاف منابع خواهیم بود.

ما باید بازبینی 
اساسی 

در سبک 
حکمرانی 

کشور داشته 
باشیم که 

رسالت های 
مبنی بر 

شرایط فعلی 
برای انجام 
تغییر باید 

در حوزه 
تصمیم گیری 

و اجرایی 
بازبینی شود

استاندار سیستان و بلوچستان:

در  استان  این  اینکه  بیان  با  بلوچستان  و  سیستان  استاندار 
بخش های زیرساختی به سرعت در حال پیشرفت است، گفت: 
مساله راه آهن، اولویت اصلی کشور در این استان است که ایجاد 

اشتغال می کند.
 محمد کرمی در اولین نشست مجمع خیران یاریگران زندگی 
که در سالن ولایت استانداری سیستان و بلوچستان برگزار شد، 
افزود:  است،  مردمی  نوع  از  موفق ترین اقتصاد  اینکه  بیان  با 
مشارکت مجمع خیران یاریگران زندگی برای صیانت اجتماعی بهبود 
یافتگان ضرورت دارد. وی با بیان اینکه سیستان و بلوچستان با 
کشور افغانستان همسایه بوده و در زمینه مواد مخدر در این حوزه 

درگیر هستیم، اضافه کرد: موضوع پیشگیری بسیار مهم هست، 
پیشگیری، از آموزش و پرورش و سایر مجموعه ها شروع می شود، 

همگان باید پای کار باشند.
وی با بیان اینکه حرف و کلام خیران در جامعه در زمینه جلوگیری 
از آسیب های اجتماعی اثرگذار است، اظهار کرد: شهرک سلامت بر 
اساس ماده ۱۶ برای درمان معتادان در زاهدان بکارگیری شده و به این 
قشر از جامعه توانمندی و مهارت یاد خواهیم داد، چرا که سیستان 
و بلوچستان در بخش های مختلف بی نظیر هست، بنابراین باید 
خیران با بهره مندی از ظرفیت های استان در حوزه معادن، اقتصاد 
شهری، اقتصاد دیجیتال، کشاوری، دریا و مرز بدنبال توسعه و 
رونق اشتغال در این سیستان وبلوچستان باشند و اقتصاد به سمت 

مردمی بودن پیش برود.
استاندار سیستان و بلوچستان با بیان اینکه موفق ترین اقتصاد از 
نوع مردمی است، ادامه داد: باید شرکت های دانش بنیان را حمایت 
کرد تا ایده ها تقویت شوند، بالاترین سرمایه امروز نیروی انسانی 
این ظرفیت  از  طوایف  و سران  بزرگان  که خیران،  بوده  توانمند 

استفاده کرده و پای کار بیایند.
وی با بیان اینکه در آستانه بازگشایی مدارس هستیم و موضوع 
آموزش و پرورش و دانشگاه اولویت اصلی سیستان و بلوچستان 
است، تاکید کرد: همگان باید به آموزش و پرورش، رشد ارتقای 
تحصیلی دانش آموزان در حوزه تربیت با نگاه توحیدی کمک کنند، 

چرا که آینده کشور در دست دانش آموزان خوش فکر و توانمند 
استان است.

هزار   ۱۰ آموزش  به  اشاره  با  بلوچستان  و  سیستان  استاندار 
دانش آموز در حوزه اقتصاد دیجیتال، افزود: این دانش آموزان، 
حدود ۴۳ شرکت در استان راه اندازی کرده اند، سرمایه گذاری در 

این زمینه مانع بروز آسیب های اجتماعی می شود.
یاریگران زندگی نیز  وی تاکید کرد: موضوع دانشگاه و مجمع 
بسیار مهم هست تا فرزندان ما بدانند راه و روش درست چگونه 

بوده و دچار آسیب های اجتماعی نشوند.
وی در ادامه از راه اندازی بخش هوش مصنوعی در سیستان و 
بلوچستان خبر داد و گفت: ورود به این عرصه در عرصه اقتصادی 
و اجتماعی بسیار مهم هست، سران طوایف، زمانی موفق هستند 
که فرزندان آنها تحصیل کرده و فرد بیکار در آن طایفه وجود نداشته 

باشد، بنابراین باید حوزه تجارت را در طایفه خود فعال کنید.
کرمی با بیان اینکه این استان در بخش های زیرساختی به سرعت 
در حال پیشرفت است، افزود: مساله راه آهن، اولویت اصلی کشور 

در این استان است که ایجاد اشتغال می کند.
کرد:  تاکید  بلوچستان،  و  سیستان  در  دولت  عالی  نماینده 
مجموعه یاریگران زندگی، بسیار مهم هست، همکاری خیران و 
سایر دستگاه ها در این زمینه ضرورت دارد چرا که نجات یک فرد 

عمل صالح به شمار می رود.

سیستان و بلوچستان در بخش های زیرساختی به سرعت در حال پیشرفت است

استاندار ایلام:
تورم ماهانه ایلام پایین تر از میانگین کشوری است

استاندار ایلام گفت: تورم ماهانه ایلام پایین تر از میانگین کشوری است. حسن بهرام نیا روز در نشست ستاد تنظیم بازار استان اظهار 
داشت: بر اساس گزارش مرکز آمار ایران، تورم ماهانه تیرماه استان ایلام ۲.۱ درصد است که این درحالی است میانگین کشوری ۲.۲ 
درصد است و در این راستا استان سیزدهم کشوری و پایین تر از رقم میانگین تورم کشوری هستیم. وی افزود: در تورم نقطه به 
نقطه نیز نرخ تورم استان ایلام ۳۴.۴ درصد و نرخ تورم متوسط کشور ۳۲.۲ درصد و استان هفتم کشور هستیم. همچنین نرخ 
سالانه تورم در استان ایلام ۳۸ درصد و میانگین کشوری ۳۵.۵ درصد بوده و در تورم سالانه در جایگاه ششم تورم کشور قرار 
داریم. بهرام نیا ادامه داد: همچون سه سال گذشته همه مدیران حوزه اقتصادی با برنامه ریزی مناسب و تشدید نظارت ها که 
منجر به کاهش میزان تورم است اهتمام داشته باشند. استاندار ایلام با اشاره به مطالب درج شده غیرواقع و کذب در فضای 
مجازی در خصوص عدم فعالیت نانوایی ها در شهرستان ملکشاهی از مدیرکل جهاد کشاورزی انتقاد کرد و گفت: در فضای 
مجازی عنوان شده بود که نانوایی های شهرستان ملکشاهی فعالیت نمی کنند که پس از بررسی مشخص شد همه نانوایی ها طبق 
زمان بندی فعالیت می کنند و خبر منتشر شده کذب است و جهاد کشاورزی استان باید در این راستا جوابیه را در فضای مجازی منتشر 
می کرد، چرا که این خبر کذب موجب تشویش اذهان عمومی و خوراک خبری و تبلیغی برای رسانه های بیگانه بود. نماینده عالی دولت در استان ایلام در ادامه 
به گزارش خبرنگار صدا و سیمای مرکز آبدانان در خصوص کیفیت پخت نان اشاره کرد و گفت: از این خبرنگار که براساس رسالت واقعی این گزارش را تهیه 
کرد نیز قدردانی می کنیم و باید از او تجلیل شود. وی در بخش دیگری از سخنان خود به موضوع تولید گندم در استان اشاره و از کشاورزان و ناظران کاشت، 
داشت و برداشت و مدیران این حوزه قدردانی کرد و گفت: امسال ۴۲۷ هزار تن گندم در استان تولید شد که در مقام مقایسه با سال گذشته که ۳۲۴ هزار تن 
بوده، رشد چشم گیری داشته است. وی به موضوع کارخانه سیمان ایلام و اختصاص بخشی از محصولات خود به استان اشاره و خاطرنشان کرد: هر صنعتی 
در استان به دلیل این که از زیرساخت های استان استفاده می کند و اکوسیستم منطقه را برهم می زند و آلایندگی هایی دارد و با وجود این که در توسعه اقتصادی 
استان موثر است باید در فروش محصولات خود سهمیه خاص برای استان در نظر گیرد. استاندار ایلام در ادامه با قدردانی از معاون هماهنگی امور اقتصادی 
استاندار، فرمانداران و مدیرکل غله استان در بحث برنامه ریزی بسیار خوب برای توزیع آرد در ایام برگزاری اربعین حسینی، بیان داشت: امسال ۲۷ هزار کیسه آرد 
در اربعین مصرف شد و در مقایسه با سال گذشته ۱۶ هزار کیسه آرد صرفه جویی شد. بهرام نیا با تاکید بر تشدید نظارت ها در تمامی شهرستان ها، یادآور شد: 
تشدید نظارت بر بازار و پایش و کنترل قیمت ها، مورد توجه دولت است و انتظار است نظارت ها و بازرسی ها بیشتر از گذشته باشد و در هر ماه یک بار مجموعه 

بازرسی استان در شهرستان ها حضور میدانی داشته باشد.

در مراسمی با حضور شهردار کرج و مدیران شهری
پروژه اتصال بزرگراه شهید ناصر بخت به شهرک های گلدشت و بهشت سکینه به بهره برداری رسید

بخشدار شبانکاره گفت: انتظار است پروژه مهر به همت مسئولان مربوطه به خوبی در سطح بخش انجام شود. ابراهیم حسینی در 
نشست شورای آموزش و پرورش بخش شبانکاره اظهار کرد: پروژه مهر ویژه برنامه آماده سازی مدارس پیش از شروع سال تحصیلی 
است که به روند ثبت نام دانش آموزان، ثبت نام کتب درسی، هدایت تحصیلی و انتخاب رشته، رنگ آمیزی و زیبا سازی مدرسه 
و معابر، شستشوی مدارس و وسایل مدرسه و موارد دیگر که مربوط به آمادگی مدارس برای شروع سال تحصیلی است اطلاق 
می شود. بخشدار شبانکاره با اشاره به اولویت آمادگی مدارس برای شروع بی دغدغه سال تحصیلی تصریح کرد: با توجه نقش 
کلیدی شهرداری و دهیاری ها در مدیریت شهری و روستایی این نقش در بازگشایی مدارس پررنگ تر است و انتظار است پروژه 
مهر )آماده سازی مدارس و خط کشی و ایمن سازی معابر و زیبا سازی محیطی( به همت مسئولان مربوطه به خوبی در سطح 
بخش انجام شود. بخشدار و رئیس شورای آموزش و پرورش با اشاره به دستور وزیر کشور مبنی بر همکاری و پشتیبانی شهرداران 
و دهیاران در همراهی با آموزش و پرورش در هرچه باشکوه برگزار شدن پروژه مهر افزود: در این باره با توجه به دستور وزیر کشور منع 
قانونی وجود ندارد و انتظار می رود مجموعه شهرداری و دهیاری ها در بازگشایی مدارس منطقه خود با آموزش و پرورش و مدیران مدارس 
همکاری لازم را داشته باشند. بخشداری شبانکاره در این خصوص نظارت کامل بر اقدامات انجام شده دارد و گزارش عملکرد شهرداری و دهیاری ها را به فرمانداری 
ارسال خواهد کرد. در ادامه بخشدار شبانکاره یادآور شد: با توجه به مصوبه هیئت دولت طی سال گذشته مسئول ساماندهی سرویس مدارس بر عهده شهرداری ها 
گذاشته شده است که باید مجموعه شهرداری شبانکاره با برنامه ریزی و تصمیم گیری در این زمینه نقش خود را به خوبی ایفا کرده و طی جلسه ای که خواهند 
گرفت تصمیمات به نحوی باشد که در سطح شهر سرویس مدارس متمایز از سایر خودروها بوده و نرخ کرایه ها نیز مشخص شود. وی در ادامه با اشاره به کلنگ زنی 
پروژه دبستان شهید رئیسی نژاد عنوان کرد: با پیگیری های صورت گرفته طی هفته دولت این پروژه کلنگ زنی گردید که امید است طی ۲ سال ساخته شود تا دانش 
آموزان بتوانند در محیطی مهیاتر و امن تر ادامه تحصیل دهند. وی گفت: در شورای آموزش و پرورش بخش تصمیم گیری شده طی شروع سال تحصیلی فعالت 
های آموزشی دبستان شهید رئیسی نژاد در محل ساختمان کانون شهید خواجه صورت می پذیرد که شهرداری شبانکاره تا قبل از شروع سال تحصیلی نسبت به خط 
کشی، ایمن سازی و نصب تابلوی راهنمایی مربوط به مدارس اقدام کند. حسینی همچنین از پیگیری برای رفع مشکل فرو رفتگی و نشست حیاط دبیرستان پروین 
اعتصامی گفت و خاطر نشان کرد: هم اکنون با تخریب حیاط مدرسه، و زیر سازی سنگ کف حیاط تا چند متر عمق و آسفالت این مشکل مرتفع شده است و اولیا 
بدون دغدغه می توانند فرزندان خود را به این مدرسه بفرستند. امام جمعه شبانکاره در این نشست پیرامون اهمیت آموزش و تربیت فرزندان نکاتی را یادآور شد و 

گفت: ما باید با حمایت، همکاری و تقویت حوزه تربیتی در آموزش و پرورش راه و روش های متناسب با فرهنگ دینی و تمدنی خود را به فرزندان خود بیاموزیم.

رئیس پلیس راهور استان سمنان سرعت غیرمجاز را عامل یک سوم تصادفات 
درون شهری استان طی شش ماهه اول سال جاری دانست.

و  با حضور اصحاب رسانه  کبیری در نشست خبری  تقی  سرهنگ 
خبرنگاران به میزبانی پلیس راهور سمنان با اشاره به بروز تصادفات 
درون شهری در استان سمنان بیان کرد: بیشترین میزان تصادفات درون 

شهری به دلیل سرعت غیر مطمئن رخ می دهد.
وی سرعت غیرمجاز را عامل یک سوم تصادفات درون شهری استان 
طی شش ماهه اول سال جاری دانست و افزود: بعد از سرعت که عامل 
۳۲ درصد از تصادفات درون شهری را سبب شده، عدم توجه به جلو با ۲۶ 
درصد، رتبه دوم مسببان بروز تصادفات درون شهری طی نیم سال اول ۱۴۰۳ در 
معابر شهری استان را شامل می شود. رئیس پلیس راهور استان سمنان با بیان اینکه ۲۵ درصد از تصادفات 
رخ داده در معابر شهری استان طی شش ماهه اول سال جاری به دلیل عدم رعایت حق تقدم بوده است، 
تاکید کرد: عدم رعایت فاصله طولی و عرضی نیز بانی شش درصد از تصادفات درون شهری استان سمنان 

طی نیم سال اول ۱۴۰۳ در کنار گردش نادرست و حرکت با دنده عقب و پارک نادرست و … بوده است.
کبیری با بیان اینکه این آمارها نشان می دهد که راکبان وسایل نقلیه با رعایت نکات ایمنی و قانونی و 
حواس جمعی می توانند از بروز بخش بزرگی از تصادفات درون شهری استان بکاهند، گفت: از رانندگان 
تقاضا داریم که به قانون احترام بگذارند. وی با بیان اینکه در زمینه کاهش تصادفات نیاز به حرکت به 
سمت هوشمند سازی داریم، افزود: دورانی که در هر چهار راه یک نیروی راهنمایی رانندگی گذارده می شد 
به سر رسیده است. رئیس پلیس راهور استان سمنان با بیان اینکه امروز نیاز داریم که در تمام معابر 
اصلی شهرهای استان دوربین های هوشمند و ثبت کننده تخلفات را داشته باشیم، گفت: درخواست تأمین 

دوربین های بیشتر در تمام شهرهای استان در شورای ترافیک و برنامه ریزی اعلام شده است.
کبیری با بیان اینکه نصب این دوربین ها می تواند ما را به سمت هوشمند سازی کنترل ترافیک و تخلفات 
در استان رهنمون سازد، بیان کرد: از طریق هوشمند سازی و برخورد با تخلفات می توان تصادفات را نیز 
کاهش داد. وی درباره روند کاری پلیس راهور و شورای ترافیک هم توضیح داد: پلیس راهنمایی و رانندگی 
تمام تصادفات و علل بروز و نقطه هایی که این واقعه در آن رخ داده را برای تحلیل های آماری و کارشناسی 

دقیق به ثبت می رساند و سپس کارشناسان ما این آمارها را تحلیل می کنند.

رئیس پلیس راهور استان سمنان: 
»سرعت« عامل یک سوم تصادفات درون شهری استان سمنان است


